
 

IDROTTSFÖRVALTNINGEN 
UTVECKLINGSAVDELNINGEN 

 

TJÄNSTEUTLÅTANDE 
DNR 404-948-2012 

SID 1 (3) 

2013-02-25 

                 IDN 2013-03-

19  

Box 8313, 104 20 Stockholm. Götalandsvägen 230 (hus 25), Älvsjö 

Telefon 08-508 27 700 

malin.bernt@stockholm.se www.stockholm.se/idrott 

 

Handläggare: Malin Bernt 

Telefon: 08-508 28 443 

 

 

 

Till 

idrottsnämnden 

Kritiken mot gymnastikförbundet 
Svar på skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl. (S) 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
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Sammanfattning 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) har ställt en skrivelse till idrottsnämnden angående kriti-

ken mot Svenska Gymnastikförbundet. I skrivelsen ges förvaltningen uppdrag att 

redogöra för hur man arbetar med uppföljning av idrottsföreningars arbete enligt 

barnkonventionen och kalla Stockholms Gymnastikförbund till en dialog med för-

valtningen och Stockholms Idrottsförbund för att se över den lokala situationen.  

 

Förvaltningen har samma uppfattning som framförs i skrivelsen att det är viktigt 

att idrottsföreningarna i Stockholm arbetar enligt idrottens värdegrund och med ett 

barnperspektiv. Därför har förvaltningen tagit initiativ till att arrangera seminarie-

serien ”Bredd före elit – eller både och? Idrott på barns villkor”, tillsammans med 

Stockholms Idrottsförbund och SISU Idrottsutbildarna. Syftet är att inleda en dia-

log med idrottsrörelsen kring tidig elitsatsning och dess konsekvenser utifrån ett 
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barnperspektiv. Gymnastikförbundet Öst kommer att medverka på första semina-

riet. Flera gymnastikföreningar har anmält sig till seminarieserien.  

 

Förvaltningen avser att fortsätta samarbetet med Stockholms Idrottsförbund och 

dess föreningar för att öka kunskapen och engagemanget om barnperspektivet 

inom idrotten. 

 

Förvaltningen har träffat generalsekreteraren i Svenska Gymnastikförbundet och 

ordförande i Gymnastikförbundet Öst och fått information om hur gymnastikföre-

ningarna i Stockholm arbetar med värdegrundsfrågor utifrån Jonas Stiers kritiska 

utredning av Gymnastikförbundets verksamhet. 

 

Bakgrund 

I en skrivelse till idrottsnämnden daterad 2012-12-18 (bilaga 1) har Emilia 

Bjuggren m.fl. (S), tagit upp frågan att Riksidrottsförbundet håller inne elitstödet 

till Svenska Gymnastikförbundet med anledning av den allvarliga kritik som fram-

förts mot landslagsverksamheten. 

 

I skrivelsen ges förvaltningen i uppdrag att 

 återkomma till nämnden med en föredragning av hur man arbetar med att 

följa upp att de idrottsföreningar som får stöd av staden arbetar enligt de 

kriterier som bidragen kräver och följer intentionerna i barnkonventionen. 

 kalla Stockholms Gymnastikidrottsförbund och berörda föreningar till 

dialog med förvaltningen och Stockholms idrottsförbund för att se över 

den lokala situationen. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av utvecklingsavdelningen. 

 

Förvaltningens synpunkter  

Förvaltningen har samma uppfattning som framförs i skrivelsen att det är viktigt 

att idrottsföreningarna i Stockholm arbetar enligt idrottens värdegrund och med ett 

barnperspektiv. Därför har förvaltningen tagit initiativ till att arrangera seminarie-

serien ”Bredd före elit – eller både och? Idrott på barns villkor”, tillsammans med 

Stockholms Idrottsförbund och SISU Idrottsutbildarna. Syftet är att inleda en dia-

log med idrottsrörelsen kring tidig elitsatsning och dess konsekvenser utifrån ett 

barnperspektiv. Gymnastikförbundet Öst kommer att medverka på första seminari-

et. Flera gymnastikföreningar har anmält sig till seminarieserien. 
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En generell uppföljning av samtliga föreningars arbete med barnperspektivet är i 

dagsläget svår att genomföra. Däremot följer förvaltningen givetvis upp enstaka 

fall där man får reda på missförhållanden, som till exempel Gymnastikförbundet.  

Förvaltningen avser att fortsätta samarbetet med Stockholms Idrottsförbund och 

dess föreningar för att öka kunskapen och engagemanget om barnperspektivet 

inom idrotten.  

 

Förvaltningen har träffat generalsekreteraren i Svenska Gymnastikförbundet och 

ordförande i Gymnastikförbundet Öst och fått information om hur gymnastikföre-

ningarna i Stockholm arbetar med värdegrundsfrågor utifrån Jonas Stiers kritiska 

utredning av Gymnastikförbundets verksamhet, se bilaga 2.  

 

Svenska Gymnastikförbundet är i färd med att ta fram en handlingsplan för fortsatt 

värdegrundsarbete. Handlingsplanen beräknas vara klar den 11 mars 2013 och är 

tänkt att genomsyra alla verksamheter från förbundsnivå ner till föreningsnivå. 

Förvaltningen kommer att följa hur gymnastikföreningarna i Stockholms stad an-

vänder sig av planen i sina verksamheter. 

 

_____ 

Bilagor 

Bilaga 1 Skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl. (S) 

Bilaga 2 Gymnastikföreningars beskrivning av sitt värdegrundsarbete 


